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a r m a n m e l i . i r

 تیم فرنگی  ایران  پوست انداخته! 
تسنیم: پیشکسوت کشتی معتقد است که 
تیم فرنگی ایران پوست انداخته و از این تیم در 
توکیو خبرهای خوشی به ایران مخابره خواهد 
شد. بهرام مشتاقی در خصوص تیم اعزامی به 
بازی های المپیک اظهارداشت: بعداز مسابقات 
لندن، در المپیک ریو ترکیب تیم فرنگی را 
تقریبا همان نفرات اعزامی به المپیک قبلی 
تشکیل می  دادند که مقداری فرسوده تر شده 
بودند، اما تیمی که قرار است راهی توکیو شود، 
کاملا پوست انداخته و جوان شده است. این تیم 
خیلی منسجم است و قول می دهم با دست پر 
برمی گردند. همه بدانند ما از توکیو خبرهای 
خوشی خواهیم شنید. وی تاکید کرد: شاید 
همین تیم در المپیک 2024 چیزی شبیه به 
المپیک لندن نتیجه بگیرد. کشتی گیران خیلی 

خوب و آینده داری در ترکیب تیم هستند.

خارجازمستطیلسبز

 واکنش »کروبینی«
  به شایعه جدایی »کریس«

درباره  یوونتوس  جدید  مدیرورزشی 
شائبه تمایل ستاره پرتغال این تیم برای 
کرد.  ارائه  توضیحاتی  بیانکونری  ترک 
فدریکو کروبینی، گفت: هیچ نشانه ای مبنی 
بر تمایل »کریس« برای ترک بانوی پیر 
مشاهده نکرده است. باشگاه یوونتوس پس 
از یک فصل توام با ناکامی تغییرات اساسی در 
کادرفنی و مدیریتی اش ایجاد کرد. علاوه بر 
برکناری آندره آپیرلو از سرمربیگری بانوی پیر، 
فابیوپاراتیچی نیز از مدیریت ورزشی این 
باشگاه برکنار شد و جای خود را به کروبینی 
داد. گفته می شود که رونالدو هم در آستانه 
جدایی از راه راه پوشان تورین است اما کروبینی 
می گوید که انتظار دارد رونالدوی 36 ساله پس 
از تعطیلاتش به یوونتوس برگردد. او افزود: 
ما هیچ نشانه ای از رونالدو دریافت نکرده ایم 
به خصوص درباره شایعه جدایی اش از باشگاه 
یوونتوس. فصل گذشته او در 44 بازی اش 36 
گل زد. آمارها همیشه همه چیز را نمی گویند 
و گاهی خیلی چیزها را هم پنهان می کنند. 
ما خوشحالیم که رونالدو به محض پایان 

تعطیلاتش به ما ملحق شود. 

خـــبر

دیـــدگاه

در مورد قرعه کشی مرحله نهایی انتخابی جام جهانی 2022 
قطر اعتقاد دارم  به نسبت گروه B دیدارهای آسان تری در 
انتظارمان است، اما این موضوع نباید گمراهمان کند. کار 
تمام شده نیست و علت آن ذات غیرقابل پیش بینی فوتبال 
است. در حال حاضر رقابت های یورو 2020 را شاهد هستیم 
که تیم های بزرگی حذف شدند. قهرمان دوره پیش مسابقات 
و فاتح جام جهانی 20۱۸ از گردونه مسابقات خارج شدند. 
بنابراین دو ماه فرصت داریم تا در اولین گام با سوریه بازی 
کنیم و در ادامه با عراق، امارات، کر ه جنوبی و لبنان دیدار 
خواهیم کرد. از گروه بندی مسابقات که بگذریم باید آمادگی 
داخلی را موردسنجش قرار دهیم. ما همانند رقبا برای کسب 
پیروزی وارد زمین می شویم و تکلیف مان با حریفان روشن 
است. آمادگی تیم ملی براساس برنامه های ارائه شده »اسکو« 
به فدراسیون فوتبال، اینکه چه برنامه هایی داده شده و مهمتر 
از همه اجرایی کردن برنامه هاست. اردوها و دیدارهای تدارکاتی 
که از سوی سرمربی تیم ملی خواسته می شود و به عنوان مثال 
2 بازی تدارکاتی در داخل و 2 بازی در خارج تقاضا می شود. 
باید دید آمادگی انجام این بازی ها در توان فدراسیون است. 
ضمن اینکه تداخلی که میان بازی های ملی با باشگاهی ایجاد 
می شود نیاز به مدیریتی توانمند دارد. اینکه با چه تیم هایی 
بازی تدارکاتی برگزار کنیم هم اهمیت زیادی دارد. چهارماه از 
عمر فدراسیون جدید می گذرد و مسئولیت های مهم بر دوش 
مسئولان آن قرار دارد. فوتبال روزبه روز در حال تغییر است. 
ما در مرحله گذشته عراق را در بحرین شکست دادیم اما آن 
مسابقه به تاریخ پیوست و با تیم جدیدی بازی خواهیم کرد. 
زندگی هر روز در حال تغییر است و تغییر فصل ها بیانگر آن 
است. در مرحله برگشت مرحله مقدماتی انتخابی جام جهانی 
در شرایط بحرانی قرار داشتیم و با کسب ۱2 امتیاز اعاده 
حیثیت کردیم. حالا در مسیر دشوارتری با رقبایی آماده تر 
دیدار خواهیم کرد.  کره جنوبی حریف قدیمی ماست. بارها 
با این تیم دیدار کردیم و نتایج مختلفی به دست آمده است. 
تیمی ساختاریافته و برخوردار از ساختار مدرن ورزشی که 
مشکلات ایران را در مسیر آماده سازی ندارد. با چهار تیم عربی 
بازی خواهیم کرد که یکسان نیستند. سوریه در مسیر صعود 
به جام جهانی 20۱۸ روسیه، تیم ملی را با کی روش اذیت کرد. 
عراق که با توجه به آشنایی همگان نیازی نیست در موردش 
صحبت کنیم. امارات و لبنان در سطحی پایین تر هستند 
ولی رقبای آسانی نخواهند بود. قرعه کشی اسباب دلخوشی 
برخی است اما تیم های گروه مرگ یورو حذف شدند. آلمان، 
فرانسه، پرتغال و هلند دیگر در مسابقات نیستند و کمتر کسی 
این اتفاقات را حدس می زد. فوتبال را با دشواری هایش لمس 
کنیم. تیم ملی ایران در انتخابی جام جهانی بازی آسانی ندارد 
و در دنیای فوتبال به غیر از موارد استثنا، برای هیچ تیمی 
بازی آسان معنا ندارد. باید مسلح شویم تا بخت صعودمان به 

جام جهانی 2022 قطر افزایش یابد.

دیدار  آسان  معنا  ندارد

    برد شیرین
محمد انصاری مدافع سابق تیم پرسپولیس که 
بعداز عقد قرارداد با مس رفسنجان به دلیل مصدومیت 
نتوانسته بود این تیم را همراهی کند، در اواسط نیمه دوم 
دیدار برابر فولادخوزستان به ترکیب آمد و با پیروزی 

مس مقابل فولاد بازگشت شیرینی به فوتبال داشت.

        بازگشت
تام هیتون دروازه بان 35 ساله با قراردادی 2 ساله به 
باشگاه سابقش منچستریونایتد بازگشت. او محصول 
آکادمی و  13 سال در عضویت یونایتد بود ولی سال 2010 
راهی کاردیف سیتی شد و سپس پیراهن تیم هایی چون 

برنلی و استون ویلا را به تن کرد.

            پیام  طنز
تیم کومو در سری B ایتالیا تصویری از یک پیام 
ساختگی برای مسی در پیام رسان واتساپ را منتشر کرد، 
پیامی با این مضمون که: »سلام لئو، چطوری؟ مدتی است 
که ) تو را ندیده ایم(. نظرت چیست که یکی از این روزها 

باهم ملاقاتی داشته باشیم؟«

ت
شــ

سنو
عک

مسابقات  در  کشورمان  والیبال  تیم ملی 
لیگ ملت ها نتایج خوبی نگرفت تا نگرانی هواداران 
و اهالی والیبال نسبت به نتایج این تیم در المپیک 
بیشتر شود. شهرام محمودی ملی پوش سابق 

والیبال کشورمان در این خصوص صحبت کرد. 
   نظرشما درباره عملکرد تیم ملی والیبال 

چیست؟
مسابقات لیگ ملت های والیبال تمام شد و باید 
به فکر مسابقات پیش رو و به ویژه المپیک باشیم. 
متاسفانه تیم ملی در این رقابت ها نتیجه قابل قبولی 
کسب نکرد. آلکنو در این مسابقات به دنبال این بود 
که بازیکنان را در شرایط سخت قرار دهد تا بتواند 
با شناسایی آنها به ترکیب نهایی در المپیک دست 

پیدا کند.
   عذرخواهی داورزنی باعث شد تا هجمه 

به تیم ملی افزایش یابد!
به هرحال والیبال هواداران بسیار زیادی دارد 
و مردم پیگیر نتایج این تیم هستند. هر شکست 
باعث ناراحتی مردم می شود. من فکر می کنم 
رئیس فدراسیون هم از این بابت به خاطر نتایج 
تیم ملی عذرخواهی کرد اما من در تاکید حرف 
خودم همچنان به صحبت های رئیس فدراسیون و 
سرمربی تیم ملی استناد می کنم که قبل از حضور 
در این مسابقات اعلام کرده بودند هدف کسب 
نتیجه در این رقابت ها نیست و به عنوان بازی های 
تدارکاتی و شناسایی ترکیب نهایی در المپیک به 

آن نگاه می کنند.
   در مورد حضور بازیکنان جوان در 
به خصوص پست پشت خط زن  و  تیم ملی 
که شما برای تیم ملی بازی می کردید؛ چه 

نظری دارید؟
خیلی خوشحالم که جوانان خوب و آینده دار 
به ترکیب تیم ملی اضافه شده اند. البته برخی از 
آنها ممکن است در کنار تیم نباشند اما حضور آنها 
نشان می دهد که آینده والیبال با این جوانان بیمه 
خواهد شد. حضور بازیکنانی مثل صابر کاظمی، 
بردیا سعادت، امین اسماعیل نژاد و پوریا یلی نشان 
می دهد که نسلی از جوانان تازه نفس و قدرتمند 
روی کار آمده اند که می توانند والیبال ایران را در 

آینده به موفقیت های بزرگ برسانند. 
میلاد  به  که  مورد هجمه هایی  در     

عبادی پور وارد شده چه نظری دارید؟
 متاسفانه برخی اظهارنظرها غیرکارشناسانه 
و غرض ورزانه است. میلاد یکی از با ادب ترین و 
با اخلاق ترین بازیکنان تیم ملی است که به لحاظ 
فنی یکی از بهترین دریافت کننده ها محسوب 
می شود. در تاریخ والیبال ایران خیلی کم چنین 
بازیکنی داشتیم که ششدانگ باشد و بتواند در 
پست دریافت کننده عملکرد بسیار خوبی از خود به 
نمایش بگذارد. در حال حاضر هم در یکی از بهترین 
تیم های دنیا بازی می کند. وقتی یک بازیکن در 
ترکیب تیم ملی قرار می گیرد، شرایط بسیار ویژه ای 
دارد. فکر می کنم منتقدان بدون درنظرگرفتن 

شرایط بازیکن شروع به انتقاد می کنند.  

گفتوگو

فوتبالداخلی
فارس: سهراب انتظاری، بازیکن اسبق پرسپولیس درباره 
انتخاب اشپیتیم آرفی به عنوان سرمربی جدید تیم نونهالان 
پرسپولیس گفت: آرفی در کل یکسال در پرسپولیس حضور 
داشته و در همان سال هم خیلی از مسابقات را بازی نکرد. علت 
اینکه تیم های پایه باشگاه پرسپولیس چندین سال است شرایط 
خوبی ندارند. متاسفانه باشگاه  ها در کشورمان کدخدامنشانه 
و رفاقتی تصمیم می گیرند. پرسپولیس این همه پیشکسوت 
خوب و مربیان کاربلد دارد. آیا هیچکدام از این نفرات شرایط 
سرمربی گری تیم نونهالان را نداشتند؟ انتظاری تصریح کرد: 
اسماعیل حلالی، ادموند بزیک و رضا جباری که به عنوان 
سرمربی تیم های امید، جوانان و نوجوانان انتخاب شدند، 
سال های زیادی برای پرسپولیس زحمت کشیده اند و به آنها 
تبریک می گویم اما انتخاب آرفی یک نقطه تاریک بود. هیچ چیز 
روی روال و اصول نیست و ابراهیم شکوری و محسن خلیلی 
باید درباره انتخاب آرفی پاسخگو باشند. آیا بزرگ تر از وی در 
این باشگاه نبوده که سرمربی تیم نونهالان پرسپولیس شود؟ 
وی اضافه کرد: بازیکنانی داریم که حدود ۱6 سال برای این تیم 
زحمت کشیده اند اما کسی یادشان نیست اما اشپیتیم آرفی 
براساس رفاقت با شکوری یا خلیلی، سرمربی یکی از تیم های 
پایه پرسپولیس می شود. آیا وی سابقه سرمربیگری داشته 
است؟ بازیکن اسبق پرسپولیس تصریح کرد: به قول علی پروین 
اسم برخی پیشکسوتان پرسپولیس را تریلی هم نمی کشد. آیا 
آرفی از آنها بالاتر است؟ وی سابقه  و رزومه ای در مربیگری 
ندارد. از وقتی هم به تهران آمد به حدی به وی خوش گذشت 
که دیگر به کشورش نرفت. همان افرادی که انتخاب کردند، 
اکنون بیایند و پاسخگو باشند چگونه آرفی را بدون هیچگونه 
سابقه ای در رده پایه سرمربی تیم نونهالان کردند؟ کار در رده 
پایه خیلی با تیم بزرگسالان متفاوت است. بزرگترین توهین به 

پیشکسوتان پرسپولیس انتخاب آرفی برای تیم نونهالان بود.

   رسانه های اسپانیا از توافق نهایی سرخیو راموس کاپیتان 
سابق رئال مادرید با پاری سن ژرمن برای امضای قرارداد دو 
ساله خبر دادند. اما نشریه معتبر »اکیپ« فرانسه این خبر را 
بی اساس دانست و نوشت: هنوز توافق نهایی بین طرفین روی 
بندهای قرارداد صورت نگرفته و مذاکره باشگاه 
پاری سن ژرمن با راموس ادامه دارد. طبق آخرین 
اخبار پاری سن ژرمن برای امضای قرارداد یکساله 
با گزینه تمدید برای فصل دوم را با راموس دنبال 
می کند و طبق پیشنهاد باشگاه فرانسوی 
بازیکن سابق رئال در صورت توافق نهایی 
دستمزد سالیانه ۱2 میلیون یورویی 
دریافت می کند. مدافع 35 ساله 
بعداز ۱6 سال بازی برای رئال مادرید 
در نهایت ماه گذشته مجبور شد 
به دلیل عدم تمدید قراردادش از سوی 

باشگاه مادریدی برنابئو را ترک کند.

بینالملل

آرمان ملی: رضا صادق پور، کارشناس و مدیر سابق فوتبال 
کشورمان اعتقاد دارد که سلطانی فر وزیری در خور شأن ورزش 

و جوانان نبود!
   خصوصیات وزیر ورزش

رضا صادق پور که سابقه حضور در هیات مدیره استقلال 
را در کارنامه ورزشی  دارد، در خصوص گزینه های وزارت 
ورزش وجوانان گفت: »این موضوعات و بحث ها در کارگروه های 
تخصصی در حال رایزنی و بررسی است.« وی در مورد 
خصوصیات وزیرورزش در دولت جدید افزود:» تخصص گرایی 

مبنی بر انقلابی گری، مردمی بودن، فساد ستیزی و 
کارآمدی از ویژگی های وزیر ورز وجوانان آینده 

است. وزیرورزش آینده هم باید دارای تجربه و 
هم در خدمات ارائه شده در سطوح سازمان های 
ورزشی و دولتی کارنامه قابل قبولی داشته باشد.«

   عملکرد  سلطانی فر
بازرس ارشد بانک صادرات ایران ادامه 

داد:» در شرایط دولت آینده، مدیران 
کاغذی و رسانه ای جایگاه به دست 
نخواهند آورد. ما و همه  اهالی ورزش 
باید باهم اندیشی و خردورزی جهت 
انتخاب وزیری کارآمد بر اساس 

»»شایسته سالاری« کوشا باشیم«  مسعود سلطانی فر آخرین 
ورزیر ورزش وجوانان در دولت روحانی است که عملکرد وی 
انتقادات زیادی به همراه داشته است. رضا صادق پور در خصوص 
عملکرد سلطانی فر گفت: »ضمن احترام به وزیرفعلی، اعتقاد 
دارم وی نتوانست رنسانسی در ورزش در طول دولت تدبیر و 
امید انجام دهد و توفیق کمی در مقام وزارت داشت. وزیرورزش 
با کج سلیقگی و انتخاب های ضعیف در بحران 6ساله استقلال 
نقش مهمی داشت. اگر مدیری مسئولیت بپذیرد و در حد و 
اندازه آن مسئولیت نباشد بیشترین خسارت را به ملت و دولت 
خواهد زد! در باشگاه استقلال روند انتخاب مدیران با 
شرایط روز و مقتضیات زمان متناسب نبوده است.«

   دلایل  ضعف  وزارت 
رئیس سابق آکادمی باشگاه استقلال ادامه 
داد: »در دوران سلطانی فر شاهد ورود بیشترین 
جریان وجوه نقدینگی در ورزش بوده ایم! 
در دوره وزارت سلطانی فر رسانه ها 
نقش ویژه ای در تصمیم سازی 
مدیران و معاونان وزارت 
ورزش داشتند. سلطانی فر 
برای بنده قابل احترام است 
از  استفاده  در حوزه  اما 

متخصصان، اعتقاد دارم بهره برداری لازم و کافی در بدنه ورزش 
به نحو شایسته انجام نشده است. بنده از روز اول، سلطانی فر را 
گزینه ای در خور شأن برای وزارت ورزش و جوانان نمی دانستم 
اما باید بگویم رسانه ها در انتخاب و رای اعتماد به ایشان نقش 
پررنگی داشتند. یکی از دلایل مبنی بر عملکرد ضعیف وزارت 
ورزش در این دوره، عدم خصوصی سازی 2 باشگاه استقلال و 
پرسپولیس و عدم ثبات مدیریت در این باشگاه ها  در فرصت 6 
ساله است. خانه نشینی بسیاری از متخصصان در حوزه صنعت 

فوتبال در 6 سال گذشته نیز از نکات منفی این دوران است.«
   عملکرد  معاونان 

وی در ادامه در ورد عملکرد معاونان وزیر ورزش فعلی تصریح 
کرد: »آقای احمدی! معاون محترم وزیر ورزش وجوانان،  اگر 
»مردم « برای باشگاه های بزرگ دنیا تصمیم گیری نکنند پس 
چه کسانی برای تصمیم سازی واجد شرایط هستند؟ مردم و 
هواداران توده جسم نیستند. صنعت فوتبال نیاز به جسم های 
مطیع ندارد. در صنعت رونده فوتبال،  تولید فکر با مردم بوده و 

این صنعت به مردم نیازمند است. 
   آشتی مردم  و  ورزش

صادق پور در پایان گفت:» در وزارت ورزش وجوانان دولت 
سیزدهم، مردم و هواداران به دلیل خصوصیات کارآمدی، 
مردمی، انقلابی که رئیس جمهور منتخب به عنوان شاخص 
برای انتخاب وزیر بیان کردند، با ورزش آشتی مجدد خواهند 
کرد. مدیران کارآمد استقلال و ورزش برای خدمت رسانی 
آماده باشند. رئیس جمهور منتخب برای گزینش و انتخاب 
وزیر ورزش وجوانان توجه لازم و کافی به کارآمدی افراد مطرح 

شده را داشته باشند.«

رضا  صادق پور: 

وزیر ورزش جدید، متخصص و  مردمی خواهد بود

باشگاه  مدیرعامل  احمد مددی،      
استقلال، در گفت وگو با رسانه رسمی این 
باشگاه، اظهارکرد: با وجود اینکه بعداز اعلام 
اسامی داور بازی استقلال و آلومینیوم، به 
انتخاب این داور اعتراض کردیم، متاسفانه 
بازهم عملکرد ضعیفی را از تیم داوری شاهد 
بودیم. داور بازی گل سالم ما را نگرفت و 
وقتی مجیدی به داور انتقاد کرد؛ با کارت زرد 
جریمه شد. وی افزود: اینکه مجیدی بابت 
یک اعتراض مودبانه با کارت زرد جریمه شود 
و یحیی گل محمدی هم بابت آن رفتار فقط 
یک کارت زرد بگیرد، نمونه آن رفتار دوگانه 
است که به آن اشاره کردم. در آن بازی پنالتی 

واضح روی بازیکن گل گهر رخ داد و داور آن را 
بیرون از محوطه اعلام کرد. بر اساس تصاویر 
تلویزیونی معلوم بود که داور چهارم به داور 
بازی می گوید خطا در داخل محوطه بوده که  
گل محمدی با فریادهایش بر سر داور مانع 
از تغییر نظر داور شد. فکر می کنم این رفتار 
اگر توسط مجیدی انجام می شد، او نه تنها 
اخراج می شد، بلکه به احتمال زیاد بلافاصله 
به کمیته انضباطی دعوت و با حداقل 2 

جلسه محرومیت روبه رو می شد. مدیرعامل 
استقلال اضافه کرد: این رفتارهای دوگانه و 
متناقض صدای بسیاری از تیم ها را درآورده و 
باید واقعا فکری در این رابطه شود. بی تردید 
با تبعیض و رفتارهای دوگانه نه تنها تنور 
لیگ داغ نمی شود بلکه موجودیت لیگ برتر و 
رقابت واقعی در آن زیر سوال می رود. مددی 
در پایان درباره شکایت باشگاه استقلال 
از کنعانی زادگان، گفت: متاسفانه ادبیات 

استفاده شده از این بازیکن هتاک در آن 
کلیپ، نشان دهنده مسائل زیادی است. اول 
اینکه برای من سوال است که این بازیکن 
که یکسالی را هم در استقلال بوده و نان 
و نمک این باشگاه را خورده، چطور آنقدر 
راحت هتاکی کرده و آیا چنین بازیکنی اصلا 
استحقاق پوشیدن پیراهن مقدس تیم ملی 
فوتبال ایران را دارد؟ نکته بعدی اینکه باشگاه 
استقلال از این بازیکن شکایت خواهد کرد. 
مطمئنا نه فقط هواداران استقلال بلکه همه 
هوادارانی که حساب فحاشی را از ورزش جدا 
می دانند، خواهان محرومیت این بازیکن 

هستند. 

احمد   مددی: 
با تبعیض تنور لیگ داغ  نمی شود 

آرمان ملی: تیم ملی کشورمان در مراسم 
قرعه کشی مرحله نهایی انتخابی جام جهانی با 
تیم های کره جنوبی، امارات، عراق، سوریه و لبنان 
همگروه شد. کارشناسان فوتبال اعتقاد دارند راه 

صعود به جام جهانی در این گروه هموار است. 
   گروه بندی

قرعه کشی مرحله نهایی انتخابی جام جهانی 
در قاره آسیا برگزار شد و حریفان تیم ملی  
شدند.  مشخص  مرحله  این  در  کشورمان 

گروه بندی این رقابت ها به شرح زیر است:
گروه A  : ایران، کره جنوبی، امارات، عراق، 

سوریه و لبنان
گروه  B : ژاپن، استرالیا، عربستان، چین، 

عمان و ویتنام
   نظر  »اسکو«

سرمربی تیم ملی  فوتبال پس از مشخص شدن 
حریفان ایران در قرعه کشی مرحله سوم انتخابی 
جام جهانی در قاره آسیا گفت: مطمئنم با 
حمایت تمامی شما مردم ایران، به جام جهانی 
دراگان  یافت.  خواهیم  راه  قطر   2022
اسکوچیچ، در یادداشتی درباره  قرعه کشی 
انتخابی  جام جهانی و گروه  تیم ملی  فوتبال 
در این مسابقات اظهارکرد: نه ترجیحی در 
مورد هم گروهی با دیگر تیم ها داشتیم و نه 
تیمی که بخواهیم از مواجهه با آن اجتناب 
کنیم. هرکدام از تیم ها به نوبه  خود باکیفیت 
هستند و ما برای تمامی رقیبان مان احترام 
قائلیم. سرمربی تیم ملی  فوتبال ایران ادامه داد: 
اکنون تنها این مهم است که بدانیم در مقابل چه 
تیم هایی باید صف آرایی کنیم تا بهتر بتوانیم تیم 
خودمان را برای مسابقات پیش رو آماده کنیم. 

من به تیم مان باور دارم و مطمئنم با حمایت 
تمامی شما مردم ایران، به جام جهانی 2022 
قطر راه خواهیم یافت. »اسکو« بعداز بازی های 
تیم ملی  در بحرین، برای پشت سرگذاشتن دوران 
مرخصی راهی کرواسی شده و به زودی به ایران 

بازمی گردد. 
   میزبانی

نشریه »الاتحاد« امارات خبر داد کنفدراسیون 
فوتبال آسیا ۱2 فدراسیون فوتبال راه یافته 
به مرحله نهایی انتخابی جام جهانی 2022 را 
مخاطب قرار داده و از آنها درخواست کرده تا 
تاریخ ۱6 جولای )25تیر( ورزشگاه های میزبان 
خود یا ورزشگاه های بی طرف برای میزبانی از 
بازی های خود به دلیل شرایط اضطراری کرونا 
را معرفی کنند. فیفا به کنفدراسیون فوتبال 
آسیا اعلام کرده هیچکدام از تیم ها نمی توانند 
ورزشگاهی را به عنوان زمین بی طرف انتخاب 
کنند که این ورزشگاه در خاک همگروهش باشد. 
طبق شنیده دو فدراسیون سوریه و عراق به دلیل 
شرایط کرونایی در این کشور باید ورزشگاه های 
زمین بی طرف را برای میزبانی از مسابقات خود 
انتخاب کنند. بر همین اساس فدراسیون فوتبال 
لبنان اعلام کرد ورزشگاه »رفیق الحریری صیدا« 
برای میزبانی از بازی های مرحله نهایی انتخابی 

جام جهانی 2022 انتخاب کرده است.
   نظر  مهاجرانی

حشمت مهاجرانی درباره قرعه کشی مرحله 
اگر  اظهارکرد:  جام جهانی  مقدماتی  دوم 
کنفدراسیون آسیا اختیار قرعه کشی را به ما 
می داد، از این بهتر نمی توانستیم قرعه را برای 
خودمان برداریم. فقط باید می گفت اگر دوست 

دارید کره را هم بردارید و هند یا پاکستان را 
به جای آن بگذارید. او ادامه داد: باتوجه به این 
حریفان، دیگر بحثی وجود نخواهد داشت، 
چون به جز »کره« همه حریفان ما در غرب آسیا 
هستند و این تیم ها در چند سال اخیر بارها با 
ما بازی کردند و قبل از بازی از نظر روحی از 
ما شکست خورده اند. پیشینه فوتبال ما نشان 
داده نسبت به این تیم ها برتری داریم. در گروه 
دوم فقط عربستان و عمان از غرب آسیا هستند 

و گروهی به مراتب سخت تر از این گروه است.
   ذوالفقارنسب

قرعه کشی  درباره  ذوالفقارنسب  بیژن 
مرحله مقدماتی جام جهانی و هم گروه تیم ملی  
کشورمان با کره جنوبی، امارات، عراق، سوریه 
و لبنان اظهارداشت: خیلی ها گروه ما را ساده 
تصور می کنند، در حالی که تمام تیم هایی که 
به این مرحله رسیدند توانمندی و امکانات 
قابل قبولی دارند. وی افزود: ما در »سید« 2 
به با »کره« همگروه شدیم، در حالی که از دید 
خیلی ها کره از استرالیا قوی تر است. در سید سوم 
هم به نظرم عربستان برای ما بهتر از امارات بود، 
چون با عربستان خیلی بازی کردیم و شناخت 
خوبی از آنها داریم. در کل اعتقادم این است که 
هر دو گروه توانمند هستند و همه چیز بستگی 
به عملکرد تیم ها دارد. تیم ما در منامه نشان داد 
می تواند هر تیمی را شکست دهد. ما بازیکنان 
خیلی خوبی داریم که در اروپا و در بهترین 
تیم ها بازی می کنند. من به عملکرد تیم ایران 

در مرحله مقدماتی بسیار خوش بین هستیم.
   قاسم پور

ابراهیم قاسم پور درباره قرعه کشی انتخابی 

جام جهانی در قاره آسیا و رضایت کارشناسان 
از قرعه تیم ملی  ایران گفت: به نظرم تفاوتی 
نداشت که در کدام گروه قرار بگیریم چرا که 
در بازی های نهایی هیچ دیداری، ساده نیست. 
از طرفی در بین هر دو گروه، ما قوی ترین تیم 
آسیا هستیم. بازیکنان باکیفیت ما و لژیونرهای 
باتجربه ما با خلاقیت خود ایران را به بهترین 
تیم آسیا تبدیل کرده اند. او در تحلیل خود از 
رقیبان ایران در آسیا اظهارکرد: همه تیم ها 
به دنبال منافع خود هستند و با تمام توان 
بازی خواهند کرد. به اعتقاد من کره جنوبی 
قوی ترین رقیب ما در این گروه است. ما با سایر 
این تیم ها هم بازی کردیم اما هیچیک قوی تر 
از ما نیستند. به همین دلیل فوتبال بسته و به 
قول خوزستانی ها فوتبال چرکی را به نمایش 
می گذارند. اگر برنامه ای برای رسیدن به گل 
داشته باشیم موفق می شویم اما همیشه چون 
برنامه ای نیست، دچار مشکل شده ایم. این 
بازیکن پیشین تیم ملی  ایران با اشاره به تیم ملی  
کره جنوبی افزود: کره جنوبی قوی ترین رقیب 
ماست چرا که فوتبال جدیدتری بازی می کند، 
از علم روز دنیا بهره مند است و یک تیم صاحب 

سبک در آسیاست.
   درخشان

حمید درخشان ضمن اشاره به قرعه کشی 
مقدماتی جام جهانی 2020 قطر در قاره کهن 
مسابقات  سیدبندی  از  آنچه  اظهارداشت: 
مقدماتی جام جهانی 2022 قطر توسط مسئولان 
کنفدراسیون فوتبال آسیا خارج شد، قرعه شانس 
ایران بود زیرا ما در گروهی قرار داریم که رقیب 
سختی به نام کره جنوبی داریم و بقیه تیم ها سابقه 
باخت زیادی به ما دارند. اگر در برابر کره جنوبی 
یک نتیجه خوب کسب کنیم احتمال صعود 

مقتدرانه وجود دارد.  
   افاضلی 

هومن افاضلی در خصوص قرعه کشی انجام 
شده برای مرحله سوم مقدماتی جام جهانی و 
تیم هایی که همگروه ایران شدند؛ اظهارداشت: 
به نظرم قرعه خیلی خوبی بود و اگر قرار بود 
خودمان هم از بین دو تیم هر سید، حریف 
مطلوب خودمان را انتخاب کنیم همین تیم ها 

انتخاب می شدند و قرعه کاملا ایده آلی بود.  

شهرام  محمودی: 
هر شکست تیم ملی 

 باعث ناراحتی 
همگروهی با کره جنوبی، امارات، عراق، سوریه و لبنانمردم می شود

قرعه خوب؛ راه  هموار  جام جهانی
امیرحاجرضایی

 کارشناس  فوتبال 


